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Nekaj misli za lepši jutri
Za nami so letne konference 

0 0  ZK po TOZD in v DSSS, na 
katerih  so kom unisti v našem 
podjetju pregledali svoje delo v 
preteklem  letu in sprejeli vrsto 
sklepov za nadaljnje delovanje. 
Na konferencah so tu d i izvolili 
sekretarje, člane sekretariata ter

člane sveta ZK Beti. O konfe
rencah bom o še poročali, danes 
samo nekaj misli s konference 
OOZK in DSSS:

— Gotovo niso pom em bni le 
sestanki, am pak se odvija delo 
kom unistov izven sejnih sob -  
povsod,

— V nekaterih točkah  stabili
zacijskega programa smo zata
jili, ker smo šli premalo v kon
kretizacijo,

— seje samoupravnih organov 
so velikokrat nepripravljene za
radi nepravočasno in pom anj
kljivo pripravljenega gradiva s 
strani strokovnih služb,

— na najrazličnejših sestan
kih smo velikokrat t ih o , ker se 
bojim o zaradi nepoznavanja 
problem atike osmešiti,

— pri poslovnih neuspehih bi 
morali analizirati vzroke, med 
katerim i bi gotovo našli veliko 
subjektivnih napak,

— vse stvari so v naših rokah,
— tudi v slabih pogojih se da 

boljše delati,
— napake, ki nastanejo, so 

naše napake,
— samoupravljanje in gospo

darjenje sta ena stvar, ki ju  ne 
smemo ločevati,

— stabilizacijski program se 
je pozitivno odrazil na kvaliteti,

— inform iranje je naloga 
vseh, naloga, ki bi ji morali ko
munisti posvečati še več pozor
nosti,

— oceniti bi morali delavnost 
vsakega člana ZK,

— na eni strani so nekateri 
kom unisti preobrem enjeni, na 
drugi strani pa so nekateri člani 
le statisti v članstvu ZK,

— predavanja in seminarji 
niso izhod, izobraževati bi se 
morali nepretrgom a,

— kaže, da se sklepi ne reali
zirajo, saj govorimo o istem 
problem u na več sestankih,

— kom unisti bi morali biti 
nosilci tovariških odnosov, ne 
pa porojevalci klevet, netovari- 
štva, intrig in podobnega,

— premalo vemo o delu 
odborov samoupravne delavske 
kontrole,

— opaziti je, da na sestankih 
razpravljajo navadno isti ljudje, 
ki jih  je nekdo v šali lepo ime
noval „poklicni diskutanti".

Zbral: T. G.

Za gospodarstvo, posebno 
še za tekstilce, bo letošnje 
leto, kot obetajo strokov
njaki, težka preizkušnja. Kaj 
naj bi naredili, da bi kar naj
bolje gospodarili, vodili 
podjetje k uspehu? O stabi
lizacijskih ukrepih smo po 
gostokrat poslušali in govo
rili že lani, zato bržkone ni 
odveč ideja, ki jo je pred 
dnevi v krogu svojih prija
teljev navrgel eden izmed 
delavcev. Zakaj gre?

Omenjeni je govoril o 
raziskovanju in med drugim 
povedal: „Naša podjetja
imajo vse preveč tujih licenc 
in patentov. Nujno po trebu
jemo več lastne tehnološke 
zasnove, podpreti b i morali 
dom ačo raziskovalno dejav
nost. Minulo leto je bilo leto 
inovacij, ne vem pa, kako

Ideja, v redna 
prem isleka!

‘ . • v

smo raziskovalno dejavnost 
podpirali pri nas. Ko govo
rimo o stabilizacijskih ukre
pih, imamo v mislih pred
vsem drobne stvari. Prav 
gotovo je že marsikdo raz
mišljal, kako odpraviti izgu
bo pri m aterialu, kako zbolj
šati kvaliteto izdelkom, 
kakšen bi bil na primer p ro
izvod, če bi stroju to  ali ono 
dodali, če b i zamenjali vrstni 
red delovnih operacij, če bi 
premestili oddelke, spreme
nili lego strojem , m orda pro
izvodne prostore z drugo 
barvo pobelili, zboljšali svet
lobo itd. Morda ne bi bilo 
napak, ko b i o m ožnostih 
raziskave obvestili vse delav
ce in prave novatorje, pa 
tudi tiste, ki bi prispevali 
uporaben predlog, nagradili. 
Tako bi delavce in delavke 
zagreli za raziskovalno dejav
nost in s tem  tudi za -  pod
jetje. Bržkone bi se pri sešte
vanju čez leto dni nekaj le 
poznalo . . . “

Nekako tako je  razmišljal 
delavec in povedal, da sam 
nima nikakršnih raziskoval
nih sposobnosti. Priznati pa 
moram o, da je njegova ideja 
o raziskovalni dejavnosti 
vredna premisleka.

A

Predsednik republike Jospi Broz Tito je prebivalcem Jugo
slavije ob novem letu namenil poslanico, iz katere smo za 
„ Vezilo" izbrali tri odlomke:

Na področju gospodarstva nam je zaradi široke družbene 
akcije, za katero je pomembno pobudo dala zveza komu
nistov, uspelo zavreti nekatere negativne težnje, ki so se 
pokazale zlasti na začetku leta in ki so ogrožale stabilnost 
gospodarstva. Ustavili smo razraščanje inflacije. V zunanje
trgovinski menjavi so nastale nekatere pozitivne spremembe, 
primanjkljaj v plačilni bilanci se je zmanjšal, devizne rezerve 
pa so se povečale. Tako smo ohranili zadovoljivo zunanjo 
likvidnost. .  .

V novo leto vstopamo z večjimi možnostmi za uspešnejši 
in stabilnejši gospodarski razvoj. Zdaj smo politično bolj pri
pravljeni in bolje organizirani za izpolnitev zapletenih nalog, 
ki nas čakajo. Med glavnimi nalogami sta učinkovitejši boj 
proti inflaciji in bolj razgiban družbenogospodarski razvoj v 
celoti. Pri tem je povečanje produktivnosti dela ena pogla
vitnih obveznosti vse družbe. Tu je glavni vir nadaljnjega in 
družbenega napredka. Zato je nujno potrebno, da bistveno 
izboljšamo odnos do dela in družbenih sredstev in da stimu
liramo ustvarjalno delo, dosledneje izvajamo delitev po delu 
itd.

Titova novoletna poslanica
Prav tako moramo s kar največjo odgovornostjo omejevati 

neracionalno porabo in uvoz, ki nas obremenjujeta že leta. 
Po drugi strani se moramo po vseh močeh zavzemati za 
povečanje izvoza, boljšo organizacijo in koordiniranje, še 
toliko bolj, ker postajajo razmere na svetovnem trgu iz dneva 
v dan težavnejše.

Uresničitev teh in drugih nalog terja predvsem več samo
upravnega načrtovanja in dogovarjanja, več uspešnosti in 
doslednosti pri uresničevanju ustave in sklepov X. kongresa. 
V tem sklopu bomo pospešili sprejetje novega srednjeroč
nega načrta kot tudi vrste zakonov in ukrepov, od katerih je 
odvisno hitrejše funkcioniranje gospodarskega sistema, boljša 
organiziranost kot tudi gospodarsko močnejša vloga zdru
ženega dela. Vsem pa nam mora biti jasno, da bo napredek, 
ki si ga prizadevamo doseči, odvisen od tega, kako bomo 
ravnali in koliko bomo delali. . .

Našim delovnim ljudem, mladini in pionirjem, pripad
nikom naše ljudske armade in varnostne službe, vsem prebi
valcem naše dežele ob novem letu 1976 najiskreneje 
čestitam.



TOZD Dobova je sposoben kolektiv
2 2 . 11. 1975 je  im ela svojo 

redno le tno  konferenco OOZK 
B eti—TOZD DOBOVA. R azen 
članov so bili p riso tn i še sekre
tar OOZK do bovške šole, p red 
stavnik ZB, predstavniki delav
skega sveta, predsednik m ladine 
ter vodja TO ZD . O delu je p o 
roča l dosedanji sekretar tovariš 
Avgust R ajter.

Dejal je , da je ta  organizacija 
še m lada, zato se je predvsem  
ukvarjala z organizacijskimi 
vprašanji, da bi se čim  bolj

V elikokrat se izgovarjajo na
slovne besede kot osnova za 
lastni zaslužek in večjo p ro d u k 
tivnost. Zdi p a  se m i, da v Beti 
besede ne najdejo m esta, ki jim  
pripada. Naj vzam em  za prim er 
TOZD Barvarno. O sebni d o h o 
dek se nam reč izplačuje na 
osnovi skupinske norm e, kar pa 
nekateri delavci m očno  izkori
ščajo. H očem  reč i, da nekateri 
narede več, k o t dobijo , spet 
drugi manj, osebni dohodek  pa 
je za vse enak. Poglejmo še 
DSSS. Srednja vrednost zasluž
ka vseh TOZD je ogledalo dela 
v DSSS. Pa so resn ično  vsi to 
tud i zaslužili?

Slovenski pregovor pravi, da 
je v vsakem  žitu  tu d i veliko 
sneti. T ako  je najbrž tu d i v naši 
hiši. Pri tolikšnem  številu zapo
slenih se jgotovo najdejo ljudje, 
ki se izogibajo delu. In  ti ljudje 
zbijajo voljo delavcem , ki h o če 
jo  delati, a jih  ta k  nač in  nagra
jevanja vse prej k o t spodbuja. 
P roduktivnost bi gotovo na
rasla, ako bi se vsak posam eznik 
zavedal, da lahko s prizadevnim  
delom  vpliva na lastni osebni

Ureja uredniški odbor: Slo- 
bodanka V idetič , Stevica 
M edek, Dragica N enadič, 
Milan Travnikar, Milan 
Bračika, Marjan Pavlovič, 
Ivan Brodarič in Ivan 
Biščan. Glavni in odgovorni 
urednik: Toni G ašperič, teh 
n ičn i urednik: Janez Pezelj 
Izdaja Belokranjska trik o 
tažna industrija M etlika. VE
ZILO izhaja enk ra t na mesec 
v 1700 izvodih. Stavek, film i 
in prelom  Dolenjski list, 
tiska KNJIGOTISK N ovo 
m esto.

u trd ila . V endar pa je delala tud i 
na razširitvi članstva, saj sta bila 
v tem  le tu  sprejeta na novo dva 
člana. Po poročilu  je bila precej 
obširna razprava, v kateri se je 
oglasila sekraterka OOZK 
osnovne šole ter dejala, da je 
po trebna č im  trdnejša povezava 
z m ladino in sindikatom , ker se 
bodo v teh  organizacijah lahko 
vzgajali in organizirali novi č la
ni ZK. D odala je še to , da bo  
osnovna šola pripravila program  
predavanj, katerih  naj b i se ude
ležili vsi člani ZK in sam ouprav-

dohodek . V em , da je  težko 
sprem ljati uspeh slehernega d e
lovnega m esta, a gotovo bi se 
našel nač in  tud i za to . Pri 
takšnem  načinu  nagrajevanja bi 
b rez dvom a odpadli sestanki, na 
katerih  se razpravlja, ali bo  
to č k a  vredna 10 dinarjev ali ne. 
U pam  si trd iti, da bi kmalu 
lahko razpravljali o to č k i, ki 
velja tud i več k o t 10 dinarjev. 
Zakaj pa ne?

ljanja. Na teh  predavanjih bi 
obdelavah m arksistično teorijo . 
Tovariš Slavo V ujasinovič, 
vodja TO ZD , je izrazil m nenje, 
da doslej ni bilo dovolj poveza
ve z ostalim i TOZD. T udi to  ni 
pravilno, da na tej volilni konfe
renci ni nobenega č lana  m a tič 
nega podjetja . N eutem eljene so 
govorice, da TO ZD  D obova ni 
sposobna za kvalite tno  delo. 
P o trebna je samo prava akcija 
in p rogram , ki bo  prinesel bo lj
šo proizvodnjo in  boljše rezu lta 
te. To pa bom o dosegli z večjo 
disciplino in skupnim  sodelova
njem . N ato  je  orisal današnji 
položaj tekstilne industrije v 
svetu. T udi „B eti“ bo  z boljšo 
tehnologijo  in boljšo kvaliteto 
zavzela na trž išču  m esto , ki ji 
pripada. V razpravi se je oglasila 
tudi Marija Zajc. N anizala je 
m nogo problem ov, ki škodljivo 
delujejo na proizvodnjo . Za de
lavce, ki prihajajo n a  delo iz 
republike H rvatske, b i bilo 
p o trebno  uvesti avtobus iz 
Harmice do D obove in nazaj. 
P o trebno  bi b ilo  uvesti vsaj eno 
trgovino, ki b i bila ves d an  o d 
prta in še več problem ov, ki 
škodljivo vplivajo na disciplino 
v pod je tju , ker delavci raznih 
stvari ne m orejo opraviti v p ro 
stem  času. N ato  je  tovarišica

Zajčeva p reč ita la  pism o CK o 
sovražni dejavnosti inform biro- 
jevcev v državi in tu jin i. Z atem  
je organizacija izvedla volitve. 
Izvoljeno je  novo vodstvo ZK in 
sicer: za sekretarja Marija Zajc, 
ev iden tičarka, Mira K erin za 
blagajnika, za č lana pa Avgust 
R ajter in A nica Šepec.

Novoizvoljeno vodstvo se 
vsem zahvaljuje za udeležbo ter 
obljublja, da se bo  z vso vnem o 
poglobilo v delo.

ERIKA D E R Ž lC

( ^
Obisk politične 

šole iz 
Novega mesta

Tik pred novim le tom  so 
nas obiskali slušatelji p o litič 
ne šole iz Novega m esta s 
svojimi profesorji. Po ogledu 
proizvodnih prosto rov  so se 
v sejni sobi podjetja pogo
varjali s predstavniki našega 
podjetja. Pogovor je bil spro
ščen  in se je sukal predvsem  
okrog sam oupravne in po li
tične  organiziranosti B eti, 
proizvodnih  rezu ltatov  v 
le tu  1975 te r o rekreaciji 
delovnih  ljudi. Na vprašanja 
so razen glavnega d irek torja  
in vodij TO ZD  odgovarjali 
predsedniki d ružbenopo li
tičn ih  organizacij ter p red 
sednik DS podjetja .

V.C EDO POPOVIČ

Ž e se pripravljamo na nove volitve delegacij in delegatov. Ob tem bom o gotovo ocenili tudi 
delo dosedanjih voljenih predstavnikov ter se zavzeli za še doslednejše izvajanje v samo
upravnih aktih zapisanih besed. (Foto: P. R iznič)

Nagrajevanje po delu



Ob podelitvi priznanj in nagrad jubilantom dela je bil pripravljen tudi krajši kulturni pro
gram. Z recitacijami so nastopili mladinci iz Beti, Karlovački oktet pa je zapel nekaj pesmi. 
(Foto: P. Riznič)

Zaključki leta v „Kodranki in Volni”
27. decem bra smo imeli v 

TOZD Kodranka in volna sve
čani zaključek leta. Ob tej p ri
ložnosti se je zbralo v prostoru 
družbene preskrbe okrog šest- 
edeset delavcev. Čeprav so bili 
vabljeni vsi člani delovne enote, 
se je odzvalo vabilu bolj malo 
ljudi. Na zboru smo opravili več 
pom em bnih stvari. Izročene so 
bile nagrade najprizadevnejšim

Zahvala
Ob boleži izgubi mame 

BARE JANJAC se iskreno 
zahvaljujem vsem, ki so mi 
izrazili sožalje, sodelavcem 
iz kodranke, in sindikalni 
organizaciji za podarjene 
vence. Prav tako hvala vsem, 
ki so mojo mamo pospremili 
na zadnji poti.

STANKA OFAK

proizvodnim delavcem. Vodja 
TOZD je v svojem nagovoru na 
kratko o črta l poslovne uspehe, 
dosežene v preteklem  letu . Prav 
tako je nakazal, kaj nas čaka v 
letu 1976. Povedal je, da bo to  
leto težko v vseh pogoledih. 
Glede na to , da smo pripravljeni 
na prihajajoče težave, se bom o 
toliko laže spoprijeli z njimi in 
upam o, da bo zaključek leta 
boljši ko t je sedanji.

10 OOS je za to  priložnost 
pripravil poročilo o delu OOS v 
preteklem  letu. Ker smo vsi čla
ni TOZD Kodranka in volna 
istočasno tud i člani sindikata, 
je pravilno, da se članstvu pri
kaže, kako je ta družbenopoli
tični organ zastopal stališča 
vseh delavcev, seveda v okviru 
danih možnosti.

Poročilo je zajemalo vse, s 
čimer vse se je srečeval IOSO 
TOZD KV, o čem so razpravlja
li na sestankih, ki jih je bilo v 
letu 1975 devet, od tega nekaj z 
drugimi družbenopolitičnim i 
organizacijami. Predvsem so

obravnavali doseganje poslovnih 
rezultatov v določenih trim e
sečjih, skrbeli za pravočasno in 
pravilno obveščenost delavcev, 
obravnavali so samoupravne 
akte podjetja itd. Njihova stalna 
naloga pa je bila evidentiranje 
kandidatov za delegacije in de
legate. Žal je bilo opaziti iz po 
ročila, da večje aktivnosti v pra
vem pom enu besede ni bilo. Še 
vedno je  ču titi premalo zanima
nja za spremljanje dogodkov 
tako gospodarskih kot tudi 
političnih.

K razpravi se je oglasilo pre
cejšnje število navzočih. Naka
zali so problem e, ki jih ni bilo v 
poročilu. Na skupščini je bila 
izvoljena tričlanska komisija za 
izoblikovanje sklepov z zbora 
ozirom a s skupščine OOS. Po 
dokaj dobri razpravi je bila pri
pravljena skrom na zakuska, 
čestitali smo si za srečno novo 
leto. Bolj razpoloženi so se ob 
prijetnih zvokih tud i zavrteli.

TONE MATJAŠIČ

Plan podjetja 
za leto 1976

N ačrt podjetja za leto 1976 
je sestavljen na podlagi planov 
posameznih temeljnih organiza
cij združenega dela. Osnova za 
načrte TOZD so njegove kapa
citete ob upoštevanju tržnih 
razmer. Pri izračunu je upošte
vana optim alna zasedenost ka
pacitet. V tabelah je točno  pri
kazan finančni plan proizvod
nje po TOZD, kakor tudi raz
položljive in zasedene kapacite
te. Plan proizvodnje, k ije  izven 
plana prodaje, od tega odstopa 
le za razliko v zalogah na zače t
ku in na koncu leta. Po posa
meznih skladiščih je določen 
plan zalog, koeficienti obraču
na in dnevi vezave obratnih 
sredstev.

Predvideno je, da se v letu 
1976 poveča število proizvod
nih delavcev za 50, število režij
skih pa ostane isto kot v letu 
1975. S tem  se bo tudi popra
vilo razmerje med proizvodnimi 
in režijskimi delavci.

Postavljen je tud i plan inve
sticij, s katerimi se bo  reševalo 
ozka grla in uvajalo sodobno 
oprem o v proizvodnjo. Dosega
nje kvalitete po TOZD je v na
č rtu  prikazano z odstotki I. 
kvalitete. Delovna organizacija 
Beti v letu  1976 načrtuje 345 
milijonov celotnega dohodka, 
kar je za 22 odstotkov večje 
ko t lani. Planirani variabilni 
stroški so 198,1 milijona, razni 
indirektni materialni stroški 
24,3 milijona in amortizacija 
20,1 milijona dinarjev. D oho
dek je planiran v znesku 102,5 
milijona inarjev, od tega pogod
bene obveznosti z 12,5 milijo
na, zakonske s 7,6 milijona, 
osebni dohodek 67,4 milijona 
in dobiček v znesku 15 mili
jonov.

Izvoz je planiran v znesku 
39,9 milijona dinarjev. Dina
mika gibanja celotnega dohod
ka in ostanka dohodka je plani
rana tudi mesečno. To omogo
ča sprotno spremljanje teh 
planskih nalog. Plan variabilnih 
stroškov izhaja iz planiranega 
obsega in vrste proizvodnje. 
Fiksni stroški so planirani po 
stroškovnih vrstah in stroškov
nih m estih, to se pravi, po posa
meznih TOZD, sektorjih in 
službah. Doseganje fiksnih stro 
škov bom o spremljali mesečno 
po posameznih stroškovnih 
mestih. Za leto 1976 je s pla
nom  predlagana vrednost točke 
v višini 11 dinarjev.

Skupaj z načrtom  je podan v 
obravnavo tudi predlog sindi
kalne liste.

TONE TOMC



OB 20 -  letnici podjetja
JO Ž E  ŠORLI dela v m e

haničn i delavnici v TOZD 
Konfekcija Črnom elj od lan
skega m arca dalje. Takoj, ko 
je odslužil vojaški rok , se je 
zaposlil v Zagrebu pri ŽTP, 
toda nem ir in  tem peram ent 
sta ga gnala k  Jad ranu , kjer 
izdelujejo nogavice, in  k o n č
no v Črnom elj. N a delo se 
vsak dan vozi s svojo sto- 
enko z Zupančičevega roj
stnega kraja V inice, kjer se 
je  poročil in kjer bo  gotovo 
pognal korenine.

Želja: posojilo
-  Tu v naši m enzi lahko 

igramo nam izni tenis, šah, 
lahko pa streljam o tud i z 
zračno puško. V streljanju je 
naša TOZD zelo dobra. Za 
dan JLA  je dobila Ivica celo 
pokal. To ni kar tako.

Beseda steče o in fo rm i
ranosti. Jože Šorli je navdu
šen nad Novicami, a tud i z 
Vezilom je zadovoljen.

-  Pogrešam sestanke za 
vse zaposlene. To bi bili 
lahko kratk i posveti, traja
jo č i deset m inut. V este, 
ljudje im ajo veliko povedati 
in še več vprašati.

-  Popoldne je veliko dela 
okoli hiše. Je stara, pa jo  je 
treba popravljati. Mislim pa 
tudi na zidavo nove.

N ato mi s kom pju trsko  
natančnostjo  pove, kje na
merava postaviti nov dom , a 
mi to  ne pom eni veliko, saj 
na Vinici poleg Zupančičeve 
hiše poznam  le Školnikovo 
gostilno in še restavracijo na 
kopališču, ki pa je zdaj 
pozimi zaprta.

-  Zaprosil bom  tudi za 
posojilo. Nekaj denarja 
im am o že shranjenega, toda 
to ne bo dovolj. Zelo rad bi 
dobil posojilo.

Jože Šorli je v TOZD 
Konfekcija Črnom elj deset 
mesecev. Vsakega petnajste
ga dobi v ovojnici okoli 
2600 dinarjev, kar ni p re ti
rano veliko.

-  V M etliki opravljajo 
m ehaniki svoj posel, tu  pa 
m oram o b iti še za kaj d ru 
gega. Vseeno pa sem vesel, 
da delam to , za kar sem 
izučen.

Malce potarnava o tem , 
da je v m anjših krajih malo 
družabnega življenja. Jože 
Šorli res ni človek, ki bi se 
bil pripravljen razdajati pre
več na široko, saj se oolj 
nagiba k m irnem u d ružin
skemu življenju. Vseeno pa 
rad po teče  za žogo.

T .G .

V tem  letu bom o proslavili 
20-letnico podjetja , ki se je  raz
vilo iz m ajhnih obrtn išk ih  za
če tkov  v danes najm odernejšo 
tovarno, ki zaposluje več k o t 
1400 ljudi. Da bi bilo le to  1976 
res v znam enju 20-letnice, je 
do ločil kolegij odbor za p ro 
slavljanje. Naloga odbora je , da 
izdela program  proslave o z iro 
ma prireditev, ki b i potekale 
skozi vse leto .

O snutek program a je  že nare
jen  in je razdeljen takole:

1. propagandne akcije:
a) izdelava znaka 20-letnice 

za nalepke, žige, etikete, znač
ke,

b) priložnostni TV spot v 
času centrale proslave in  v naj
večji sezoni,

c) vse propagandne akcije v 
časopisih in revijah naj bi 
sprem ljal znak 20-letnice,

d) tud i razstave na sejm ih naj 
imajo označbo  20-letnice,

e) izdaja alm anaha,
f)  izdelati p rim erno m asko to ,
2. ku ltu rno  športne p rired it

ve:
a) priložnostna razstava fo to 

grafij o razvoju B eti,
b ) razstava o proizvodnem  

program u Beti,
c) druge kultu rne prireditve,
d) v večjem  obsegu pripraviti 

različne športne prireditve: tek 
movanja m ed TOZD, tekm ova
nja z drugim i delovnim i organi
zacijam i,

3. Izboljšanje proizvodno
poslovnih rezultatov:

a) sprožiti akcijo izboljšanja 
kvalitete med TOZD,

b ) izboljšati izkoristek m ate
riala in zm anjšanje odpadka,

c) izboljšanje doseganja
norm ,

d ) povečati fizičn i obseg p ro 
izvodnje po TOZD,

4. sprožiti akcije, ko t so:
— povečanje stanovanjskega 

fonda,
— ureditev  športn ih  terenov 

tovarne,
— ureditev  proizvodnih in

osta lih  prostorov v tovarni,
— m orebitne druge akcije,
Za vsako posam ezno to č k o  

za izvedbo program a so na 
prvem sestanku odbora zadolži
li po dva člana odbora z nam e
nom , da do naslednjega sestan
ka konkretizirajo  posam ezne 
točke. Po tem  d o  odbor raz
pravljal o predlogih in izdelal 
končn i predlog program a za 
kolegij. K ončn i program  b o  po 
tem  predložen delavskemu 
svetu podjetja v po trd itev .

NIKOLA LADIKA

Delavske 
športne igre 
tudi pozimi

Pred kratk im  se je sestala 
komisija za šport in rekreaci
jo  pri m etliškem  občinskem  
sindikalnem  svetu in raz
pravljala o pravilih delavskih 
športn ih  iger in o razporedu 
tekm ovanj v letošnjem  letu . 
Člani komisije so se dogovo
rili, da bodo  nekatere šp o rt
ne aktivnosti poslej priprav
ljali tu d i v zim skem  času, ko

imajo zaposleni več časa. 
Prav gotovo je  ta  novost za 
mnoge športn ike v našem 
podjetju  več k o t razveselji
va. Poslej u rn ik  delavskih 
tekm ovanj ne bo prenatrpan  
in rekreativnega športa se bo  
lahko udeležilo še več delav
cev in delavk k o t doslej. 
Razen tega bodo  lahko ne
kateri boljši posam ezniki 
sodelovali tudi v nekaterih  
drugih disciplinah, kjer 
zaradi dosedanje oblike o r
ganiziranosti iger niso mogli. 
O natančnem  razporedu 
tekm ovanj in o zače tku  le 
tošnjih delavskih športn ih  
iger bo Vezilo pisalo v eni 
p rihodnjih  številk.

Z. J.

m i m «

Naše in prav tako družbene mize bodo bolje obložene, ako bomo vestneje in natančneje delali. 
Delovna disciplina ni na zavidanja vredni ravni, vse preveč pa je tudi bolezenskih izostankov. So res vsi 
upravičeni? (ro to : P. R iznič)



Naloga pregledovalk je, da med drugim določajo tudi kvaliteto. Najbolj zadovoljni smo seveda, kadar 
je blago prvovrstno in na etikete ni treba pisati II. in III. kvaliteta. S stabilizacijskimi programi smo si 
dali nalogo izdelati čim več izdelkov I. kvalitete. Podatki kažejo, da nam to iz dneva v dan bolj uspeva.

knjižni fond. Le tako b i znal 
delavcem svetovati in jim

nizacijah so predlagali usta
novitev m arksističnih knji

,Kako je z rdečim i kotič

mhuummm niUUr-
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no je zastavljeno vprašanje 
za marsikoga pretrd oreh. 
Kaj pravzaprav je rdeči ko 
tiček? Nekateri ste verjetno 
prepričani, da so prijetni 
p rostorčki nam enjeni za 
sprostitev in  zabavo. V resni
ci je nekoliko drugače . .  .

V em o, da v šolah in de
lovnih organizacijah dajemo 
poseben poudarek izobraže
vanju delavcev in m ladih, 
posebej še na področju  
samouprave in m arksistične 
vzgoje. Zavedamo pa se, da 
nam  pri tem  še vedno pri
manjkuje prim erna literatu
ra. Naše založbe nudijo do 
volj knjig, ki dobro 
obravnavajo navedeni pod
ročji, vendar si je težko u st
variti povsem strokovno 
knjižnico s tega področja. In 
prav zato bi morale b iti te 
knjige dostopne v vseh 
TOZD in sicer v knjižnicah 
-  v ,.rdečih ko tičk ih  ‘.

Vemo, da so le redke de
lovne organizacije, ki imajo 
dobro urejene rdeče ko tič
ke. Na policah skoraj nikoli 
ni vseh potrebnih knjig s 
tega področja, na ta način 
pa onem ogočam o v praksi 
to, za kar se že precej časa 
zavzemamo. In kako naj bi 
ta problem  rešili?

V posameznih osnovnih 
organizacijah Zveze kom u
nistov in tudi delovnih orga-

žnic. Ni treba, da so to  veli
kanske sodobne sobane z 
velikim številom knjižnih 
eno t in s profesionalnimi 
knjižničarji. Zadostuje 
majhen prostor, kjer naj bi 
se dobile vse knjige potrebne 
za izobraževanje, za preuče
vanje marksizma in samo
upravljanja. Za knjige naj bi 
bil zadolžen izkušen kom u
nist, ki bi bil vsaj malo pod
kovan v knjižničarstvu, 
moral pa bi poznati ves

svetovati in jim  
ponuditi pravo knjigo.

Bržkone takšna knjižnica 
-  rdeči ko tiček  -  ne bi sta
la veliko in uredili b i jo  lah
ko z minimalnimi stroški v 
vsaki malce večji delovni 
organizaciji. Knjižnica ne bi 
bila zgolj zaradi m uhe eno-- 
dnevnice, pač pa bi bila po 
m em ben faktor pri izobraže
vanju, in bi bila koristno 
dopolnilo, verjetno večkrat 
tudi osnova za študij nave
denih področij.

Knjižnico bi lahko uredili z minimalnimi stroški v vsaki večji 
delovni organizaciji, kajti »rdeči kotički" so pomemben fak
tor pri izobraževanju delavcev in delavk. In kako je s podob
nimi knjižnicami po naših TOZD. Ne bi bilo napak, ko bi 
poslali zadolženi za knjižnice v uredništvo Vezila poročilo o 
ustanavljanju .rdečih kotičkov". Na sliki: pogled na majhen, 
a dobro urejen kotiček.

V Beti
vze

četrto leto
V TOZD Konfekcija Č rno

melj je prišla na razgovor JO Ž I
CA BUNJEVAC, konfekcijska 
šivilja iz Marindola pri Adleši- 
čih. Delat prihaja z avtobusom. 
Petnajst kilom etrov v eno smer. 
Od dom a krene ob petih , vrne 
pa se ob petnajsti uri.

-  Za stroj sedam že štiri leta. 
Zaposlila sem se takoj po kon
čani osnovni šoli v Črnomlju. 
Zaslužim 2300 dinarjev na me
sec. Včasih malo več, spet d ru 
gič manj. Z denarjam pomagam 
mami. Radi bi zgradili novo 
hišo, pa nabavljamo material. 
Pri Beti sem zaprosila za poso
jilo. Odobrili so mi 20.000 
dinarjev. Seveda bi potrebovala 
več, zato bom  za posojilo še 
prosila.

-  Kaj delate takole popold
ne?

-  Na vrtu je precej dela. 
Poleg tega gospodinjim, imamo 
pa še kravo in prašiča.

-  Tam  v vašem koncu ženske 
vezejo, imajo folklorno skupi
no, pevski zbor.

-  Ne sodelujem nikjer, ker ni 
časa. Vezejo v glavnem starejše 
ženske. Ko gredo na pašo, 
vzamejo delo s seboj. Čas jim 
hitreje mine, pa še kak dinar 
zaslužijo.

-  Mislite ostati v Beti?
-  Ostala bom . Tu mi je všeč.
-  Osnovno šolo imate kon

čano. Mladi ste. Se ni b i dalje 
šolali?

-  Na to  niti ne pomislim. Ni 
možnosti. Doma imam dveletno 
deklico. Mož je šofer. Domov 
pride največ dvakrat na teden.

-  Tako imate veliko manj 
priložnosti, da se skregate.

-  Vesela bi bila, če bi bili 
več skupaj. Družina mi veliko 
pomeni.

-  Ste članica samoupravnih 
organov, družbenopolitičnih 
organizacij?

-  D ružbenopolitično se ne 
udejstvujem. Služba, družina, 
delo doma pa še vožnja. Ne 
vem, kako bi lahko to  uskladila.

-  Kaj vas m oti na delovnem 
mestu?

-  To, da preveč menjavamo 
artikle.

-  Pa drugo?
-  Zdi se mi v redu. Malico 

imamo zastonj in med nami je 
veliko tovarištva.

T. G



šele štiri mesece. Zaposlila 
sem se po končani poklicni

nejši dogodek lanskega leta

S, da sem se preselil v novo 
šo, ki sem jo zgradil z last

nimi sredstvi, saj niti za po 
sojilo nisem zaprosil. Nove 
hiše so se razveselili tudi 
žena in dva otroka. N ačrti 
za letos? Želim si kupiti 
trak tor, ker imam tri hek tar
je orne zemlje in je nerodno 
prositi okrog za usluge. Da 
bi pa vse delal ročno, je le 
malce preveč zam udno.

MARIJA GOLOVRŠKI -  
TOZD Konfekcija Metlika: v 
konfekcijski delavnici delam

in volna. Najprej sem bila 
fiksirka, zdaj sem pa pregle- 
dovalka. Doma sem iz Gri
belj, stanujem  pa v Č rnom 
lju. V službo se vozim z 
avtobusom . Že štiri leta 
tekm ujem  v ekipi Rdečega 
križa. Rada se spomnim na 
to, da smo šli lani za dva dni 
na izlet po Gorenjski, Slo
venskem in Hrvatskem Pri
morju. Izredno obiskujem  
gostinsko šolo v Novem 
mestu, vpisala pa se bom  
tudi v strojepisni tečaj. To 
so moji načrti za leto 1976

po končani poklicni šoli sem 
se zaposlila in tako delam 
zdaj šest mesecev. Z delom  
in s sodelavkami sem zado
voljna. Četudi je v Metliki 
zelo težko dobiti stanovanje, 
mi je to uspelo. Im am  sobo s 
kopalnico, vsak mesec pa 
m oram  za to  odšteti 300 
dinarjev. Prej sem živela štiri 
leta v Žužem berku. V lepem 
spominu mi je  ostal lansko
letni m aturantski ples. Mladi 
bi v našem podjetju lahko 
večkrat organizirali ples, saj 
se ob sobotah človek nima 
kam  dati. Tako bi se mladi 
bolje spoznali med seboj, se 
spoprijateljili in bi gotovo 
tudi bolje delali.

V Beti sem že polnih šest
najst let. Seveda nisem ves 
čas v skladišču. Nekaj časa 
sem delala v pletilnici, po
tem  v konfekciji in zdaj tu  v 
skladišču. Z delom  sem še 
kar zadovoljna. Lani sem 
bila najbolj vesela takrat, ko 
sem dobila v b loku garsonje
ro. Vesela sem bila toliko 
bolj, ker je zelo težko priti 
do stanovanja. Vem, da se 
veliko mojih sodelavcev sti
ska v neprim ernih stanova
njih, zato jim  želim , da bi se 
kmalu preselili v lepša in da 
bi si ustvarili topel dom . 
Najlepše je nam reč, če se 
človek z veseljem vrača 
domov.

Pogovore je zapisal: 
T. G.

Komaj petnajst dni je mi
nilo od brezskrbnega plesa, 
praznovanja, že mislimo na 
prihodnje dni. Tu in tam  pa 
še vedno slišimo pogovore, 
kako in kje je kdo izmed nas 
pričakal novo leto in marsi
kdaj nam ob poslušanju spo
mini splavajo v m inulo leto. 
Kaj vse nam je prineslo pre
teklih 365 dni, kako nas je 
razveselilo, razžalostilo? Na 
ta vprašanja so v današnjih 
..kratk ih" pogovorili vpraša
ni odgovorili:

šoli. Uspešno opravljeni 
zaključni izpit na poklicni 
šoli je zame tud i najlepši 
dogodek preteklega leta. 
Pred kratk im  sem se tudi po 
ročila. V Metliki bom  ostala 
še naprej. Dobila sem stano
vanje, za katerega plačujem  
500 dinarjev na mesec. Z 
delom  sem zadovoljna, prav 
tako s stanovanjem. Zelo si 
želim, da bi zbrala z možem 
toliko denarja, da bi si la h k o , 
kupila avto. Potem  bi šla 
lahko kam  na izlet, tako pa 
si le preveč vezan na druge 
prevoze.

GORDANA HRNJAK -  
TOZD Konfekcija Metlika:

MARIJA ČRNIČ -  pet 
let delam  v TOZD K odranka

MARIJA HOČEVAR -  
skladišče gotovih izdelkov:

ANTON JAKOFČIČ -  
TOZD Pletilnica: pet let že 
delam v pletilnici. Upravljam 
s strojem Mayer. Doma sem 
iz Klasinca, v službo se vo
zim z avtobusom . Kadar de
lam v nočn i izmeni, se pri
peljem z m opedom . Najsreč-



Pismo iz Zagreba

Da bi bili ena družina
Bo ideja tudi zaživela?

Pred novim letom  smo povabili v 
podjetje naše upokojence. Njihov 
obisk sem izkoristil za pogovor, k i je  
bil prisrčen in poln najlepših spom i
nov. Potrdila se mi je tiha dom neva, 
da si ljudje iz obilice dogodkov navad
no zapom nim o tiste najlepše. Še več: 
čas je zdravnik, ki tudi neprijetnosti 
obarva z najlepšimi barvami.

PEPCA PEZDIRC iz Črnom lja: V 
pokoju sem deset let. Ta čas sem pa
zila na tri o troke. Zleteli so iz gnezda 
in tako sem sama. O, za praznike se 
me spomnijo z darili. D ružine, ki im a
jo pri hiši stare m am e, nc dajejo o trok  
v vrtec. Tako je bilo tu d i pri nas. Lepo 
se mi zdi, da boste v Beti poživili 
športno in ku ltu rno  dejavnost. Tudi 
sama bi igrala nogom et, da bi si razgi
bala noge. V novem 1976. letu  želim 
le to, da bi Beti še dolgo živela, da bi 
nas še večkrat povabili sem , da bi bili 
kot ena družina.

LIDIJA MILAKOVlC, Bubnjarci: 
srečna sem, ker dobivam  Vezilo. Ko 
ga prebiram , se mi zdi, ko t bi se p o 
govarjala z nekdanjim i sodelavci. 
Težko je človeku, ko ga upokojijo. 
Prve dni sem jokala in se celo nam eni
la, da grem nazaj delat karkoli. Zdaj 
pa sem bolna in veliko časa prebijem

pri zdravniku. Največ pletem , a delam 
tudi kaj drugega. Spom ini so težki, 
toda lepi. Bilo je  tekanja z vlaka, bilo 
je solz, bilo je vsega. Edino, kar si 
želim , je zdravje. Vse drugo si lahko 
kupiš, le zdravja ne.

AMALIJA KRIŽAN, Prilozje: zelo 
sem vesela, ker ste nas poklicali. Spo
min je več vreden kot kup denarja. 
Človeku je  lepo, če se kdo spomni 
nanj. Z delom  v preteklosti sem bila 
zadovoljna, če tud i sem m orala pešači

l i  do avtobusne postaje debele pol 
ure. Želim  si zdravja, drugo bo  prišlo 
samo. Da, pa da bi bil mir.

FRANCI MAJZELJ, Metlika. V 
Beti sem delal šest let. Prej sem bil 
privatni obrtn ik . Po nesreči so me in
validsko upokojili. Toda volje in h u 
morja mi ne m anjka. Želim , da leto 
1976 ne bi bilo slabše k o t lansko, da 
bi imeli v kolektivu uspeh, da bi se 
srečali še drugo leto . Hvala kolektivu, 
ki se n as je  spomnil.

FANCKA NEMANIČ, Metlika: do
volite mi, da v imenu vseh upokojen
cev zaželim kolektivu Beti kar največ 
uspehov v letu  1976. Pa hvala za pova
bilo in lepo preživet dan.

TONI GAŠPERlC

Porodila se je pač ideja, da b i v podjetju  organi
zirali športno  in ku ltu rno  dejavnost, ki bi nam p o 
živila popoldneve in večere ter nas še bolj zbližala. 
Spodbudbeni odbor se je sestal že tr ik ra t  Izdelal je 
predlog aktivnosti ter izvedel anketo med vsemi 
zaposlenim i, v katerem  krožku ozirom a sekciji bi 
želeli delovati. To so seveda le začetni koraki.

Ker praznujem o letos dvajsetletnico podjetja, bi 
bilo prav, da tudi na tem  področju  dosežemo čim 
večje uspehe. K organiziranosti te vrste dejavnosti 
nas sili tudi dejstvo, da je ljubiteljska dejavnost v 
občin i nerazvejena, da pa ljudje ču tijo  po trebo  po 
izživljanju izven delovnega časa.

Poglejmo samo nekatere proslave v letu  1975, na 
katerih so sodelovali tudi mladi iz Beti. V nem ar pa 
ne smemo pustiti tudi m nogih delavcev, ki so se v 
okviru delavskih športn ih  iger borili za pokale, pla
kete in priznanja. Zakaj torej ne bi izkoristili p ri
pravljenosti ljudi?

Dogovorili smo se, da bom o gojili nam izni tenis, 
streljanje z zračno puško (TOZD Konfekcija 
Črnomelj je že organizirala tekmovanje), rokom et, 
atletiko  in šah. Poleg športne dejavnosti pa bi imeli 
še te-le oblike kulturnega udejstvovanja: folkloro, 
recitiranje, fotografiranje, ustanovili bi glasbeno 
skupino, novinarski, pletilski in vezeninski krožek, 
vsi, ki jih  veseli m anekenstvo, pa bi delali v m ane
kenskem  krožku. Seveda krog aktivnosti s tem  še 
ni zaključen, am pak se lahko posam ezniki, ki 
imajo skupne interese, zbero in organizirajo svojo 
skupino.

G loboko upam o, da začeta akcija^ie bo  ostala le 
na papirju, am pak da se bodo  kmalu pokazali prvi 
rezultati.

T .G .

Božena Kolenac je predsednica koordinacijske konference ZSMS našega pod
jetja, sicer pa dela v službi kontrole kvalitete kot tehnik laborant. Je natančna 
delavka in vneta razpravljalka na najrazličnejših sestankih. (Foto: P. R iznič)

Tako. Minili so novoletni prazniki, dnevi lenarje
nja in pozabe, dnevi, ko b i človek objel ves svet. 
To so bili dnevi čestitanja, želja in poljubov (n ič 
čudnega ni torej, če se pričakuje val gripe). Zdaj pa 
je  čas, da se streznim o. Telesno in duševno.

Za dijake in študente, ki so nekaj dni uživali 
ugodje, se je pričel juriš na knjige, zvezke, skripta 
in podobne rekvizite. Srednješolcem ,g ro z i“  po l
letje, ki je pred vrati in jim  stiska srce, jih  sili k 
učen ju  in trepetanju  . .  . D obre ocene je treba 
u trd iti, slabše odpraviti, če hoče človek uživati 
zaslužene počitnice.

Tudi nam  študentom  ni nič lepše. Zaključuje se 
sem ester, vaje, najavljeni so kolokviji, in m ed tem , 
ko srednješolci počivate, se mi študentje potim o 
pri iz p itih  Č etudi je  izpit včasih loterija, mi lahko 
verjam ete, da je uspeh odvisen od  nas samih, se 
pravi, od naše pripravljenosti ozirom a nepriprav
ljenosti. Resnici na ljubo: tud i profesorji včasih 
vstanejo z levo nogo, lahko te imajo tud i „na p iki“ , 
toda če na izpitu znaš, ti ne m ore n ihče do živega. 
Ni pom oči: treba se je u č iti pa spet učiti.

Torej prihajajo dnevi povečanega učenja, gretja 
stolov, malo manj spanja in podobno. Skratka: pri
haja izpitna mrzlica.

Moja želja je , da bi bili uspešni in da b i tudi s 
svojim znanjem  pokazali, da smo iz Beti. Veliko 
sreče in pozdrav!

STEVO HAUPTMAN



Na minulih delavskih športnih igrah so športniki iz Beti osvo
jili lepo število priznanj, medalj in pokalov. Med najboljšimi 
je bil tudi košarkar Željko Vergot, ki se je na igrah pomeril v 
kegljanju in dokazal, da ni samo dober košarkar, pač pa tudi 
kegljač. Na slikč: Željko ogleduje svoje prvo ,.kegljaško“ 
odličje. (Foto: J. Pezelj)

Košarkarje pestijo težave

Mirne roke imajo Črnomaljci
:::::

V počastitev dneva republike 
je bilo v Črnom lju strelsko te k 
movanje ženskih in moških

Kronika za 
december
TOZD konfekcija Črno

melj: prišel Vinko K ukm an; 
odšla Zdenka Luzar.

TOZD konfekcija D o
bova: prišli so Slavo Vujasi- 
novič, Dara Vujasinovič, 
Darko V učanjk; odšel Mi- 
ljenka Vid.

TOZD konfekcija Mirna 
peč: prišli so Štefka Roz
man, Marija Rozm an, Jožefa 
Eršte; odšli so Jožefa Eršte, 
Vera G randljič, Emilija 
Bukovec.

I Z V O Z N O - U V O Z N I  
ODDELEK: odšel je Leon 
Vogler.

TOZD konfekcija Metli
ka: odšla je Ana Gojmirac.

TOZD barvarna: odšel je 
A nton Štefanič.

TOZD kodranka in volna: 
odšel je A nton Prus.

DSSS odšli so: Mira Šegi- 
na, Milan Badovinac (JLA), 
Marjan Bošnjak (JLA), 
Vinko Breskvar (upokojen), 
Jure Goleš (upokojen).

Prejšnji mesec je imel Košar
karski klub Beti svojo redno le t
no skupščino, na kateri se je 
zbralo okrog štirideset članov 
in najbolj gorečih prijateljev 
metliške košarke. Glavna tem a 
razprave je bila gradnja telovad
nice, kajti nova tekm ovalna se
zona se začne januarja in takrat 
bodo tekmovanja potekala v 
dvoranah. Tako bodo  imeli 
m etliški košarkarji veliko pro
blemov. M etličani bodo  morali 
igrati v Novem m estu , kar zah
teva večje stroške, a tudi ljubi
telji košarke iz Metlike bodo 
prikrajšani za športn i užitek.

O delu v preteklosti je govo
ril predsednik kluba Slavo Pre- 
valšek. Košarkarji so dosegli 
šesto m esto, s čim er so lahko 
zadovoljni, toda bili b i lahko še 
boljši, če bi imeli malo več

ekip. Tekmovanje je organizira
la strelska sekcija v TOZD K on
fekcija Črnomelj.

Vabila za strelsko tekm ova
nje so poslali vsem sindikalnim 
organizacijam „BETI“ Metlika, 
vendar je bil odziv skromen. 
Toda uspeh je že to , da se je 
aktivnost premaknila z mrtve 
točke. Komisija pri sindikatu še 
z večjo voljo propagira šport. 
Začeli so se tud i pripravljati na 
delavske športne igre pri o b č in 
skem sindikalnem svetu Č rno
melj.

Doseženi rezultati:
ŽENSKE: prvo m esto :

TOZD Konfekcija Črnom elj, I. 
ekipa; drugo m esto: TOZD 
Konfekcija Metlika; tretje me
sto: TOZD Konfekcija Č rno
melj, II. ekipa

MOŠKI: prvo mesto: TOZD 
Konfekcija Č rnom elj; drugo 
m esto: TOZD Skupne službe, 
M etlika; tretje m esto: TOZD 
Pletilnica Metlika.

POSAMEZNO: 1. Volf
Vanda (165 krogov); 2. Hutar 
Zvone (162); 3. Rajgelj Ivica 
(154); 4. Jurejevčič Mara
(149); 5. Sajevic Marija (135); 
6. Štrucelj Jožica (134); 7. 
Gašperič Jože (135); 8. Jugovič 
Pepca (134); 9 . Kapušin Ivan 
(129); 10. G rahek Ivanka

mn

športne sreče in če b i bili malo 
bolj samodisciplinirani.

Za predsednika je bil na 
skupščini ponovno izvoljen to 
variš Slavo Prevalšek. Dosedanji 
trener Bassin ie nenadom a 
zapustil trenersko mesto in 
tako se je upravni odbor našel v 
težkem  položaju. Zdaj se po 
govarjajo s tovarišem  Rajkom 
Surbatom , ki je nekaj let vodil 
košarkarje iz Karlovca. Da je 
zadeva še bolj zapletena, je 
odšel k vojakom eden najbolj
ših, Stevica Medek. Tako sta se 
vrnila v ekipo Prevalšek in Čedo 
Popovič.

Zaželimo našim fantom  kljub 
vsem težavam veliko uspehov v 
prihajajoči tekmovalni sezoni.

Č. POPOVIČ

Razen košarkarjev, ki 
bodo s tekmovanji v prvi slo
venski košarkarski ligi začeli 
čez dobrih  štirinajst dni, v 
M etliki trenirajo tud i igralci 
namiznega tenisa. Naša to
varna je prevzela patronat 
nad obem a ekipam a, zato 
sta prevzeli ime naše tovar
ne. Im enujeta se „Beti“ .

Za ljubitelje 
celuloidne

Košarkarji Beti bodo pričeli 
novo tekmovalno sezono neko
liko oslabljeni, vendar pričaku
jejo, da bodo po prvem delu 
prvenstva pristali v sredini lest
vice. Metličani bodo igrali v 
novomeški novi športni dvorani 
in že sedaj vabijo svoje navijače, 
da jih pridejo spodbujati v čim 
večjem številu. Na sliki: z ene 
izmed tekem v lanski sezoni, ko 
so Metličani zavzeli dobro šesto 
mesto.

žoge

(127).
IVICA RAJGELJ

Nam iznoteniško društvo 
je v zače tku  letošnjega me
seca končno dobilo prostor, 
kjer bodo člani lahko nem o
teno trenirali, v njem  pa 
bodo v kratkem  pripravili 
tudi občn i zbor. Na občnem  
zboru se bodo pogovorili o 
nadaljnjem  delu, ocenili 
bodo nastope v področni 
nam iznoteniški ligi, se pogo
vorili o ustanovitvi pionirske 
nam iznoteniške šole in o 
m ožnostih rekreacijskega 
namiznega tenisa.

Nedvomno bi bilo za ne
katere naše delavce in delav
ke, ljubitelje bele celouloid- 
ne žogice, zelo koristno , ko 
b i se udeležili sestanka, kjer 
bodo lahko zvedeli o m ož
nostih  za vadbo. Prav bi 
bilo, da bi se naš športni 
referent oglasil pri Zvonetu 
H auptm anu, ki vodi metliški 
nam iznoteniški klub Beti, 
kjer bo dobil o m ožnostih 
rekreativnega igranja po
drobna pojasnila.

P. P.Dragi, zbudi se! Sva ie  doma! 
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